

2021.3.27 星期六  
Saturday

11:00 - 18:00

中環大館 / Facebook / YouTube  
Tai Kwun, Central / Facebook / YouTube

為東華三院廣華醫院重建發展基金籌募經費  
To raise funds for the TWGHs Development Funds for Kwong Wah Hospital Redevelopment Project

億京 誠意呈獻 Proudly sponsors  
慈善基金  
Billion Charity Fund

# 遊·藝·享·樂·東華村

Community Day @ Tung Wah Village

東華三院150周年 TWGHs 150th Anniversary

預購慈善遊戲券、網上報名及  
網上問答遊戲

Purchase of Charity Game Tickets,  
Online Registration and Online Quiz

www.tungwah.org.hk/tungwah150



## 大館活動 Activities at Tai Kwun

### 遊 Fantastic Zone

遊戲\* / 義賣攤位  
Games\* / Charity Booth



\*歡迎網上預購或即場購買慈善遊戲券  
Charity Game Tickets can be purchased online or on-the-spot

### 享 Sharing Zone

地點 Venue 洗衣場石階 Laundry Steps

鄭寶鴻先生主講《廣華醫院緣起》  
Mr. CHENG Po Hung on  
The Origin of Kwong Wah Hospital



時間 Time 11:15 - 12:30



《東風破》電影放映會  
Movie Screening: Merry-Go-Round

片長 Duration 125 min  
粵語對白, 英文字幕  
In Cantonese with English subtitles

《東風破》為東華三院首部籌拍的電影, 講述兩代的矛盾與融和, 儘管我們曾經為生活要離開家, 但終究會落葉歸根。  
Merry-Go-Round is the first movie produced by TWGHs. The story between two generations tells we may all leave our homes at some point in our lives, however, we will eventually return to our roots.

時間 Time 12:40 - 14:45

醫務科健康講座  
Health and Fitness Talk  
by Medical Division

時間 Time 15:00 - 16:00



第一節 Session 1 預防骨質疏鬆, 其實有方法  
Prevention of Osteoporosis

第二節 Session 2 退化性膝關節炎及護膝運動  
Degenerative Joint Disease and  
Knee Strengthening Exercise

第三節 Session 3 治未病  
The Concept of Chinese  
Preventive Medicine



《伴生》電影放映會  
Movie Screening: Snuggle

片長 Duration 84 min  
粵語對白, 英文字幕  
In Cantonese with English subtitles

導演黃肇邦以兩年時間, 紀錄三個正面臨親人將逝的家庭。三個家庭需要在責任與自我、理智和感情之間取捨, 亦令人思考如何安老和面對死亡。  
For two years, Director JC Wong documented the lives of three families that are struggling to live beneath the torment of terminal illness. This gentle and devastatingly humanistic work shows the importance of love and companionship when we come face-to-face with mortality.

時間 Time 16:15 - 17:40

須預先網上報名, 名額有限, 先到先得

Online Registration is required. Limited seats are available on first-come-first-served basis.

### 樂 Entertaining Zone

網上音樂會 Online Concert  
16:30-18:00

(按出場序 According to Order of Appearance)



尹光先生  
Mr. WAN Kwong



李暉師傅及香港太極青年團  
Master LI Fai and Hong Kong  
Taichi Youth Association



戴祖儀小姐  
Miss JOEY THYE



伍富橋先生  
Mr. ALVIN NG



黃劭文先生  
Mr. KIMMAN WONG



周柏豪先生  
Mr. PAKHO CHAU

### 網上問答遊戲 Online Quiz

首150位\* 順序集齊於網上音樂會期間畫面上出現的指定數字、字母或符號, 並答中遊戲網頁所有問題的參加者, 將可獲得豐富禮品。  
Be the **first 150 participants**\* to collect the numbers, alphabets or characters in appearance order shown on the screen during the Online Concert, and correctly answer all questions online to win the fabulous prizes:

2-3 獎 Prize  
iPad  
+  
東華三院150周年紀念福袋  
TWGHs 150th Anniversary  
Lucky Bag  
價值 Value **HK\$3,999**

大獎 Grand Prize  
iPhone 12 (128GB)  
+  
東華三院150周年紀念福袋  
TWGHs 150th Anniversary  
Lucky Bag  
價值 Value **HK\$7,899**

4-10 獎 Prize  
\$1,000 百貨公司現金禮券  
Department Store Cash Coupon  
+  
東華三院150周年紀念福袋  
TWGHs 150th Anniversary  
Lucky Bag  
價值 Value **HK\$1,600**

11至150獎, 每名得獎者分別可獲得東華三院150周年紀念福袋、歷史文化活動通行證或紀念品乙份  
For 11th to 150th prizes, each winner will receive a TWGHs 150th Anniversary lucky bag, Historical Activity Pass or souvenirs

得獎名單將於2021年3月31日(星期三)在東華三院Facebook專頁公佈, 得獎者將由專人以電郵通知領獎安排  
List of winners will be announced on TWGHs Facebook Fan Page on Wednesday, 31 March 2021, and winners will be contacted for prize collection by email.

\*按本院伺服器接收過交資料之時間為準, 如有任何爭議, 東華三院將保留最終決定權  
Submission time is based on the time of receipt by the server of Tung Wah Group of Hospitals. In case of disputes, TWGHs reserves the rights for final decision.

獎品名單  
Prize List



節目編排以大會最後公佈為準  
Programmes are subject to final announcement